
Zápis z mimořádného jednání výboru KCHND  - 23. 3. 2024, Nepolisy 

 

  Přítomni: M. Václavík, M. Krinke, J. Krsová, M. Fuglevičová, M. Cibulková 

  Za KK: P. Hofírek 

  Přizván: R. Vevera 

 

Aktuální změny ve výboru klubu 

Hospodářka klubu, paní Marika Cibulková, zaslala v minulém roce na vědomí výboru klubu svou 

rezignaci na funkci členky výboru z vážných osobních důvodů. Situace s ní byla projednána a byla 

požádána, aby ve výboru a funkci setrvala do členské schůze, s čímž souhlasila. Po dnešní členské 

schůzi jí bylo poděkováno za dosavadní práci a za to, že s termínem odchodu vyšla výboru vstříc. 

Na volební schůzi, 19. 3. 2022 v Lovčicích, byl zvolen jako druhý náhradník pan Richard Vevera. Byl 

v předchozích dnech výborem osloven a sdělil, že nominaci člena výboru přijímá a doplní tedy výbor 

klubu za paní Mariku Cibulkovou. K dnešnímu dni, na mimořádném jednání za účelem oficiálního 

doplnění výboru pan Vevera sdělil, že členství ve výboru KCHND, ať už s jakoukoliv funkcí, nepřijímá. 

Vzhledem k tomu, že třetí náhradník z voleb 19. 3. 2022 již není členem klubu, usnesli se členové 

výboru na pokračování v tomto volebním období ve čtyřech. Pro další práci si rozdělili funkce,  

i s přihlédnutím k osobním těžkostem M. Fuglevičové, takto: 

 

Miroslav Václavík - předseda klubu 

Milan Krinke - místopředseda a hlavní poradce chovu 

Jitka Krsová - ekonom a jednatel 

Marta Fuglevičová - hospodář a administrátor nového webu 

 

Paní Cibulková předala paní Fuglevičové administrativní materiály hospodáře a mailem pošle aktuální 

stav majetku/výstavního materiálu, sepsaný dle fyzické inventury paní Lhotové. V současné době se 

výstavní materiál nachází u paní Lhotové, kvůli technickému zajištění klubových výstav v červnu 

v Jedovnici.   

Paní Fuglevičová předá paní Krsové materiály jednatele dle potřeby. V součinnosti budou obě 

pracovat na evidenci členů klubu, kvůli připravované členské sekci na novém webu. 

 

V Nepolisech 23. 3. 2024 

Zapsala M. Fuglevičová 

 


